



可立中學(齋色園主辦)
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)
九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



二零二三至二零二四年度 一月份學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希 台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

一、龍華酒店中國傳統工藝體驗之旅暨新春元宵聚餐

為加強 貴家長與子女對中國傳統文化的認識，本校德育、公民及國民教育組與家長教師會將於 2024 年 2 月 24 日（農曆正月十五）舉辦「龍華酒店中國傳統工藝體驗之旅暨新春元宵聚餐」，現誠邀家長與子女一同參與。詳情如下：

龍華酒店中國傳統工藝體驗之旅	
日期：	2024 年 2 月 24 日（星期六）
時間：	上午 11 時至下午 1 時
地點：	沙田龍華酒店（新界沙田下禾輦 22 號）
集合時間及地點：	上午 10 時 15 分於本校小賣部
交通	本校將安排旅遊巴前往沙田龍華酒店。活動完結後，家長及子女自行解散。
對象：	本校家長及其子女
名額：	50 人（每個家庭 最多獲 3 個名額 ；報名人數若超出此限，將由本校抽籤決定。）
費用：	全免
活動內容：	<ul style="list-style-type: none">■ 麵粉公仔工作坊（包括工藝歷史講解、示範、教學及製作）■ 華服試穿及龍華酒店場景體驗■ 中國傳統工藝小遊戲



龍華酒店新春元宵聚餐	
日期：	2024年2月24日（星期六）
時間：	下午1時至3時
地點	沙田龍華酒店（新界沙田下禾輦22號，鄰近港鐵沙田站）
交通：	自行前往及解散
對象：	本校家長及其子女
費用：	每位 \$110
菜式：	<ul style="list-style-type: none"> ■ 粟米魚肚羹 ■ 馳名龍華酒店紅燒乳鴿（每位一隻） ■ 菠蘿咕嚕肉 ■ 西檸雞 ■ 紅燒蔬菜豆腐 ■ 懷舊粟米斑塊 ■ 絲苗白飯 ■ 精美甜品

二、香港貿發局教育及職業博覽（只適用於中五級）

為加深同學對各式各樣的升學和就業資訊的了解，本校將安排中五全級學生於2024年1月26日（星期五）下午2:45乘坐旅遊巴前往香港會議展覽中心參加上述博覽。在博覽的「升學區」，同學可深入了解大學及大專課程的入學要求、學習生活情況，以便及早規劃未來，為將來發展作好準備。在「職業區」，同學可了解行業性質，探索就業出路，同學更可親身了解各行業的入職要求、前景、行業文化及最新發展方向，為自己做好生涯規劃。當天活動約於下午5:00完結，屆時學生將乘坐旅遊巴返回可立中學解散。

有關上述各項通告，台端如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致

貴家長 / 監護人

嗇色園主辦可立中學校長  謹啟
 (黎洛琪校長)



二零二三年十二月十九日

一月份 學校通告

請於十二月三十日或之前簽妥回條

【回條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

一、龍華酒店中國傳統工藝體驗之旅暨新春元宵聚餐

本人及子女

會參加是項活動。

龍華酒店中國傳統工藝體驗之旅，出席人數共：_____人

龍華酒店新春元宵聚餐，出席人數共：_____人

不會參加是項活動。

* 請在適當方格內加 “✓” 號

二、香港貿發局教育及職業博覽（只適用於中五級）

此覆

齋色園主辦可立中學校長

家長姓名：_____ 簽署：_____

學生姓名：_____ 班別：_____ 班號：_____

日期：_____



可立中學(齋色園主辦)

Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon

電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414

網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2023-2024 Circular January 2024

19th December 2023

Dear Parents / Guardians,

I would like to draw your attention to the following arrangements:

1. Long Wah Hotel Chinese Traditional Craft Experience Tour cum Chinese New Year Lantern Festival Feast

In order to enhance parents' and children's understanding of traditional Chinese culture, the Moral Education, Civic and National Education Section of our school and the Parent-Teacher Association will organize the "Long Wah Hotel Chinese Traditional Crafts Experience Tour cum Chinese New Year Lantern Festival Feast" on 24 February 2024 (the 15th day of the first lunar month). You and your child are cordially invited to join the activity. The details are as follows:

Long Wah Hotel Chinese Traditional Craft Experience Tour	
Date:	24 th February 2024 (Saturday)
Time:	11 a.m. to 1 p.m.
Venue:	Sha Tin Lung Wah Hotel (22 Ha Wo Che, Sha Tin, New Territories)
Gathering time and location:	10 :15 a.m. at the school tuck shop
Transportation:	Parents and children will take a coach arranged by the school to go to Lung Wah Hotel in Sha Tin. At the end of the event, parents and children will dismiss on their own.
Target:	Parents and their children
Quota:	50 people (The quota for each family is 3. If the number of participants exceeds this limit, the school will draw lots to determine the participants.)
Fee:	Free of charge
Content:	<ul style="list-style-type: none"> ■ Flour Doll Workshop (including Craft History Explanation, Demonstration, Teaching and Making) ■ Costume fitting and Long Wah Hotel scene experience ■ Traditional Chinese crafts mini-game

Chinese New Year Lantern Festival Feast	
Date:	24 th February 2024 (Saturday)
Time:	1 p.m. to 3 p.m.
Venue:	Sha Tin Lung Wah Hotel (22 Ha Wo Che, Sha Tin, New Territories)
Transportation:	Go and dismiss on their own
Target:	Parents and their children
Fee:	\$110
Cuisine:	<ul style="list-style-type: none"> ■ Corn and Fish Maw Soup ■ The well-known Long Wah Hotel braised squab (1 per person) ■ Sweet and Sour Pork with Pineapple ■ Fried Chicken with Lemon Sauce ■ Braised Tofu with vegetable ■ Nostalgia Fish Fillet in Sweet Corn Sauce ■ White Rice ■ Exquisite desserts

2. Education & Careers Expo (Applicable to Secondary Five only)

To grasp comprehensive information on education and job opportunities, Secondary Five students will participate in the Education & Careers Expo organised by the HKTDC on 26 January 2024 (Friday). Coaches will be arranged to take students to the HK Convention and Exhibition Centre at 2:45 p.m. In the “Education Zone”, students can have an in-depth understanding of the admission requirements and university life of tertiary education to plan their future path and get ready for it. In the “Career Zone”, students can learn about the nature, entry requirements, prospects, cultures and the latest developments of different industries for better career planning. The students will be dismissed from school at around 5:00 p.m.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the school office.
Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,




Ms. LAI Lok-ki
Principal

Reply Slip
(Please return the slip on or before 30th December 2023.)

Date: _____

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

1. Long Wah Hotel Chinese Traditional Craft Experience Tour cum Chinese New Year Lantern Festival Feast

My children and I

- will participate in this activity.
 - Long Wah Hotel Chinese Traditional Craft Experience Tour
Total number of participants: _____
 - Chinese New Year Lantern Festival Feast
Total number of participants: _____
- will not participate in this activity.

**Please choose the appropriate option.*

2. Education & Careers Expo (Applicable to Secondary Five only)

Parent's signature: _____

Student's name: _____

Student's class & class number: _____ ()